
Ивица Дачић: Путин не доноси никакво спектакуларно решење за Косово
среда, 16 јануар 2019 12:39

 Београд -- Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио да Путин не доноси
никакво спектакуларно решење за Косово.

  „Руско руководство од самог почетка, а редовно их обавештавамо, апсолутно
подржаваја позицију Србије. Дакле, неће бити спектакуларних идеја, али једна подршка
Србији биће евидентна“, казао је Дачић за Вести ТВ Прва.

  

Он је рекао и да је много дезинформација у вези коначног споразума Београда и
Приштине, а у то сврстава и писања медија да Вашингтон и Приштина спремају нови
„Рамбује“. 

  

Истина је, како каже, да је Приштина сада у једној пат позицији због
антицивилизацијског чина, увођења такси на робу из Србије. Раније се инсистирало на
томе да Србија мора да призна Косово, а сада више не него се помиње договор, додао је
он. 

  

На питање шта руског председника чека у Београду, шеф српске дипломатије каже да

 1 / 2



Ивица Дачић: Путин не доноси никакво спектакуларно решење за Косово
среда, 16 јануар 2019 12:39

целокупну посету организује Кабинет председника Србије. „То значи да неће бити
дозвољено много излазака из протокола, имајући у виду свеукупну припрему и
безбедносну и руске претходнице. Неће бити много прилика за неке активности или
догађаје који нису ускополитички, осим посете Храму“, истакао је Дачић. 

  

„Догађаји су сконцентрисани на састанке у Палати, на разним нивоима, па конференција
за штампу, уручивање ордена Вучићу, свечани ручак и након тога Храм“, појаснио је он.

  

(Б92-Прва)
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